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Dinsdag 21 juni 2022, 20.30 uur online meeting  
Aanwezig: leden van het bestuur, trainers, ouders/vrijwilligers en leden/vrijwilligers. 
 

1. Opening en algemene updates  
De voorzitter heet iedereen welkom. Momenteel zijn er 24 deelnemers ingelogd (eind van de 
vergadering zijn er 22 deelnemers).  
 
Er is besloten om de ALV toch digitaal te doen dit jaar in de hoop dat er meer mensen aanhaken. 
 
Graag de microfoon en beeldscherm uit in verband met de bandbreedte. 
Mochten er vragen zijn dan kunnen deze gesteld worden in de chat. Deze vragen zullen beantwoord 
worden. De presentatie wordt daarbij opgenomen om de notulen te kunnen maken. Mocht er tot 
stemming worden overgegaan, wordt er gevraagd om alleen de tegenstemmen te geven door middel 
van het opsteken van je digitale hand. 
 
Algemene update 
Corona impact 
Helaas was corona ook weer een van speelbrekers waardoor er toch weer een tussenpose geweest. 
Alle competities zijn verder doorgegaan. Hebben een mooi kampioenschap mee mogen maken van 
etis’2. Dit was ook het eerste kampioenschap voor de Yeti’s in een IJshockey Nederland competitie. 
Het Ladies team is gestart. Hebben onze eerste toernooien mogen organiseren waaronder het eerste 
recretional hockey tournament. We hebben een weer een succesvolle Yeti dag gehad. En we hebben 
imiddels meer dan 180 leden. Aan het eind van het seizoen hebben wij de “farm”team constructie 
met de Trappers opgezegd. 
 
Waarom Yeti’s 1 in Breda  
Dit was een ”farm” team constructie met het 3e team van de Trappers. Dit was voor ons een kans om 
op het hoogste niveau in Nederland te kunnen ijshockeyen. Het idee was om dit team uiteindelijk 
naar Breda te halen en om als vlaggenschip voor de club te zijn. Maar ook een team waar de jeugd 
tegenop kan kijken en mogelijk ook naar door kan groeien. 
Daarnaast wilden we de sport op de kaart zetten in Breda en omstreken. In het ambitieplan komt dit 
ook in naar voren. We hopen hiermee ook de business club laten groeien. En we willen niet alleen de 
Friday night NAC hebben maar ook de Saturday night Hockey zodat er mooie ijshockeywedstrijden te 
zien zijn op zaterdagavond op de ijsbaan in Breda. 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Er zijn diverse overleggen van IJshockey Nederland geweest en de belangrijkste wijziging is de 
aanpassing van de wedstrijden U9 en U11 voor komend seizoen. Verder zijn er geen inkomende 
stukken binnengekomen. 
 
U7/U9/U11 
Er komt een toevoeging van de U7. Dit heeft als voordeel om eerder door te schuiven van de 
ijshockeyschool en er wat meer verdeeld kan worden in tijd. De U7 en U9 spelen 1 uur verdeeld over 
het ijs en de U11 sluit een uur later aan. De U9 mag spelen met de U11. De U7 zijn trainend lid en 
hebben geen contributie vanuit IJshockey Nederland. Op deze manier hoopt men ook ouders er 
eerder betrokken te laten raken. Verder proberen het toetreden laagdrempelig te laten zijn. 
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Deze opzet zal later toegelicht worden aan de desbetreffende trainers en de betrokken ouders. 
 

3. Vaststelling agenda 
Voorzitter vraagt of er nog aanvullingen op de agenda zijn. Er zijn geen aanvullingen op de agenda. 
De agenda is vastgesteld. 
 

4. Goedkeuring verslag ALV 22 juni 2021 
Het bestuur vraagt de ALV goedkeuring voor het verslag van de Algemene Ledenvergadering d.d. 21 
juni 2021.  
Er zijn geen opmerkingen op het verslag van de ALV van 22 juni 2021 jl. en het verslag wordt door de 
vergadering/leden goedgekeurd. 
 

5. Aanstelling bestuursleden 
Het bestuur bedankt Menno Cleton als bestuurslid Penningmeester. Hij heeft een aantal jaren met 
veel plezier dit gedaan. Ook nam Menno technische zaken op zich en dat was op termijn niet meer te 
combineren. Wij hebben een goede opvolger gevonden: Martijn van Bijsterveldt. Martijn stelt zich 
even voor aan de vergadering/leden. Het bestuur stelt voor Martijn van Bijsterveldt te benoemen als 
bestuurslid Penningmeester. Indien hier niet mee akkoord dan graag digitaal je handopsteken. Er zijn 
geen tegenstemmen. De vergadering /leden gaan akkoord dat Martijn wordt aangesteld als nieuw 
bestuurslid Penningmeester.  
 
Vraag Robin: ga je ook ijshockeyen?  
Antwoord: Misschien als goalie, maar schaatsten kan ik niet. Maar alles valt nog te leren. 
 
Het bestuur stelt voor Menno Cleton te benoemen als Bestuurslid Technische zaken.  
Er zijn geen tegenstemmen. De vergadering /leden gaan akkoord dat Menno wordt aangesteld als 
nieuw bestuurslid Technische zaken. 
 
Rooster van aftreden 
Het rooster van aftreden van de zittende bestuursleden wordt gedeeld. Het bestuur treedt in 
principe af in 2024. De bestuursleden zullen kijken of zij zich dan nog beschikbaar stellen. 
 

6. Vaststellen contributie en begroting seizoen 2022-2023 
De penningmeester geeft toelichting op het contributievoorstel 2022-2023. 
De contributies worden gelijk gehouden ondanks dat er een prijsstijging van minimaal 10% op de 
ijshuur zal worden verwacht. Er is afgelopen jaren een buffer opgebouwd.  
 
De incassobedragen zijn afgerond dus zodat er geen verschillen aan het eind van het seizoen zijn in 
de boekhouding. Op het nieuwe voorstel is de U15 en de Ladies toegevoegd die competitie gaan 
spelen. Ook is Yeti’s 1 erbij gekomen. Deze is wat goedkoper want het is een selectieteam in de 
eredivisie. De enige manier om een goed eredvisie team samen te brengen is om de contributie wat 
lager te houden om het aantrekkelijk te maken voor degenen die hier gaan spelen. Op deze manier 
zijn we goedkoper dan andere clubs. 
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De contributie voor de leden die zowel in een ander team als bij de Ladies willen spelen is ook 
wat lager gehouden om op deze manier het niveau in dit team hoog te houden om zo samen als 
team te groeien. 
 
Het bestuur vraag de ALV om goedkeuring op het contributievoorstel.  
Er zijn geen tegenstemmen. Vergadering/leden gaat akkoord met het voorgestelde 
contributievoorstel. Het contributievoorstel wordt vastgesteld. 
 
Ledengroei sinds 2015 
We zijn de afgelopen jaren enorm gegroeid en uitgebreid. Ca. 30% groei in leden per jaar. Hier kan 
geen enkele club in Nederland aan tippen. Afgelopen jaren zijn we in de breedte uitgebreid. We 
lopen al twee jaar voor op het ambitieplan dat we hebben geschreven. We groeien dus harder dan 
dat we voorzien hadden.  
De volgende stap is om boven de 200 leden te komen. Dat willen we volgend jaar gaan redden. Hier 
mogen we enorm trots op zijn. 
 
Totale uitgaven 
We zijn in 2015 gestart met een uitgavenpost van ca € 20.000,00. Dit zat voornamelijk in de 
materialen, shirts en opstart van de club in Breda. We hebben dat jaar verlies gedraaid. In 2017 ook 
verlies gedraaid in verband met aanschaf materialen. De jaren erna zijn we met positieve cijfers 
geëindigd.  
Volgend jaar hebben we € 140.000,- begroot. Dit komt met name door Yeti’s `1, Ladies en U15 die 
erbij gekomen zijn. We hebben voldoende budget om e.e.a. op te vangen. 
 
Financiële jaarafsluiting afgelopen ALV 
De penningmeester geef een toelichting op de financiële jaarafsluiting 2020/2021 en het budget 
2020-2021. De afsluiting voor 2020/2021 was € 77.503.00. Het budget voor 2021/2022 was 
vastgesteld op € 76.000,00. We hadden nog 30.000,- op de spaarrekening en ca. € 20.000,- op de 
rekening courant.  
 
Financiële jaar afsluiting (21/22) en Budget (22/23) 
In 2021/2022 zijn wij  geëindigd op € 96.434,09. Er is nog ca. € 19.000,- op de rekening courant en ca. 
€ 30.000,00 op de spaarrekening. We hebben een kleine winst gemaakt doordat we minder kosten 
hebben gehad vanwege corona. Er is ook een correctie doorgevoerd. Deze zit bij de contributie en is 
een administratieve correctie om de afgelopen jaren recht te trekken. We hebben een goed jaar 
gehad. 
Het budget voor 22/23 is gesteld op € 140.000,-. We gaan meer ijshuur hebben en zullen meer 
materiaal nodig hebben. De operationele kosten zullen omhooggaan. Ook zal er begeleiding nodig 
zijn. 
 
De sponsorkosten zullen stijgen. Er wordt wel een verlies verwacht van € 8.500,-, dit gaan we uit het 
budget halen. Aan clubacties verwachten dezelfde acties te doen als vorige jaren. De prijsstijging van 
de energieprijzen gaan we niet doorbelasten aan de leden. De operationele kosten zitten vooral in 
het eerste team. In Spond staat de Verlies en winst.  
 



Verslag Algemene Ledenvergadering       

Pagina 4 van 6 
 

Benoeming kascommissie 
De penningmeester vraagt wie er plaats wil nemen in de kascommissie. Robin Mommers zal dit 
komende jaar weer doen en we zijn nog op zoek naar iemand die wil toetreden. Thijs biedt aan om 
ook de kascommissie te doen. 
 

7. Aanpassing Huishoudelijk reglement 
Er paar kleine toevoegingen en aanpassingen op het huishoudelijk reglement. Ook er zijn regels 
opgenomen voor protocol van ereleden. Ook zijn wat tekstuele aanpassingen voor het opleggen van 
de boetes vanuit IJshockey Nederland om dit beter te laten aansluiten. 
 
Het bestuur vraag de ALV om goedkeuring op het aangepaste huishoudelijk reglement. 
Er zijn geen opmerkingen op het aangepaste huishoudelijk reglement en deze wordt door de 
vergadering/leden goedgekeurd. 
 

8. Komend seizoen en 5-jaren plan 
Waar zijn we allemaal druk mee bezig…… 
Het bestuur is bezig met het opstellen van de nieuwe sponsorcontracten. En technische zaken is 
bezig met het vormgeven van het eerste team. 
 
Er worden aan het begin van het seizoen weer diverse cursussen gepland zoals bench, referee, 
trainerscursussen (coach 1 en 2). De EHBO-cursussen zijn inmiddels gepland op 12 september en 14 
september.  
 
De officiële opening van de ijsbaan Breda zal zijn op zaterdag 8 en zondag 9 oktober 2022. 
 
Het ijshockeyseizoen zal starten medio september. Dit is afhankelijk van het weer en wanneer er 
weer ijs ligt op de baan. Voordat ons seizoen start zal er per team een info avond worden gehouden 
om de rollen per team te verdelen. Denk aan bench officials, begeleiding etc.  
 
Voorlopige trainingstijden 
Er zijn wat wisselingen in het schema gekomen. De competitie/divisieteams gaan op dinsdag en 
donderdag trainen. De junioren gaan naar woensdag en de recreanten gaan naar maandag. De 
funteams zitten nog op woensdag en vrijdag.  
- U9/U11 -> dinsdag en donderdag 
- U13/U15 -> dinsdag en vrijdag 
- Junioren -> woensdag 
- Ladies -> dinsdag 
- Yeti’s 1 -> dinsdag en donderdag 
- Yeti’s 2-> dinsdag 
- Yeti’s 3 -> donderdag 
- Recreanten 1 en 2 -> maandag 
 
De ochtendblokken op dinsdag- en woensdagochtend zijn in optie genomen maar zijn nog niet 
bevestigd. Het jeugdblok blijft op zaterdag zitten en de oneven weken hebben wij op zaterdagavond 
een wedstrijdblok voor de eredivisie. Daarnaast zijn er nog twee wedstrijdblokken op zondag. Er zal 
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behalve U17 in de toekomst geen team meer bij komen.  
 
De goalietraining zal grotendeels gebeuren tijdens de bestaande uren of in de weekenden. 
 
Vraag Bart: Trainingen zijn nu 1.15 minuten in plaats van 1 uur?  
Antwoord: De trainingen zijn nu 1 uur en dit blijft zo.  
 
Yeti’s ijshockey filosofie 
Iedereen is een ambassadeur voor de club of het nu op de ijsbaan in Breda is of op een andere 
ijsbaan. We hebben respect voor de officials, voor elkaar, voor de bezoekers en iedereen om je heen. 
Plezier hebben en dat we met een lach het ijs opgaan en met een lach eraf komen is belangrijk. 
Elk jaar zullen er spelers doorstromen naar een hoger team om de kans te krijgen om te leren.  
Blijf met elkaar praten, communicatie is belangrijk. 
 
5-jarenplan 
De voorzitter wil graag een stukje toelichten hoe wij de komende vijf jaren zien wat ook aansluit op 
het ambitieplan. Wat zien we voor komend seizoen. De groei van de Business club, ladies die 
competitie gaan spelen, uitbreiding van faciliteiten. We willen meer events buiten het seizoen gaan 
organiseren. Op termijn zal de start van de U17 zijn en eerste jeugdspelers die mee gaan trainen/ 
spelen in het eerste team. Het doel is ook om minimaal break even te blijven draaien. 
 
Toekomst Sportboulevard Breda  
Het perfecte plaatje zou zijn een eigen ijshockeyhal. De afgelopen jaren hebben we ons hard 
gemaakt om ons te laten horen in de omgeving van de ijsbaan. Samen met Mooiwerk en alle 
ijsverenigingen is er een visieplan geschreven. Gemeente Breda staat ook achter dit ambitieplan. 
Afgelopen maart is visie sportboulevard aangenomen door de gemeente. Alle accommodaties van de 
verschillende verenigingen zijn verouderd en aan vervanging toe. Er zijn de afgelopen 2/3 jaar veel 
investeringen op de ijsbaan gedaan. Er is een budget gereserveerd om de visie sportboulevard te 
gaan maken. Het zou kunnen dat er een extra ijsbaan naast de huidige ijsbaan gaat komen omdat er 
een enorm tekort is aan m2 ijs. Hiervoor wordt een groep mensen voor aangesteld om de kar te gaan 
trekken. Ook de club is hierin vertegenwoordigd namens alle verenigingen van de sportboulevard. 
 
Mogelijke uitbreiding ijsbaan Breda 
Komend seizoen gaan we tribunes huren. Willen kijken of we met onze partners en nieuwe partners 
2 tribunes (voor ca. 100 personen) weg te gaan zetten. Op termijn willen we vaste tribunes (ca. 400 
personen) over de hele lengte op de ijsbaan hebben met daaronder hokken. Men is met de 
gemeente in gesprek om die het seizoen erna te gaan realiseren. 
Ook zal men kijken of er extra kleedkamers onder de tribunes gebouwd kunnen worden en het 
eventueel realiseren van een funbaan.  
 
Vraag Marcel: Waarom wordt er voor de junioren 2022/2023 geen tussenjaar gepland. Dan stromen 
al enkele U15 leden door naar de junioren. Misschien clusteren met een ander team.  
Antwoord: Degenen die in de junioren zitten zijn te oud of hebben niet genoeg ervaring. Maar we 
blijven kijken naar dat soort mogelijkheden. 
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Sponsoren 
Mocht iemand nog bedrijven kennen die willen sponsoren laat het weten. Er zijn veel mogelijkheden 
om de club te sponsoren. 
 
Openstaande rollen 
Er staan nog een aantal rollen open. IJshockeycoördinator is een belangrijke rol om de jeugd binnen 
te halen. Zo ook voor de recreantencoördinator die wedstrijden wilt plannen. Mochten we deze niet 
hebben voor komend seizoen dan wordt het lastig om wedstrijdjes te spelen voor de recreanten en 
junioren. Als wervingscoördinator ga je kijken hoe we leden kunnen binnenkrijgen. Ook is belangrijk 
om nieuwe sponsoren binnen te halen maar ook de huidige te behouden. Hiervoor zijn we nog op 
zoek naar mensen voor de sponsorcommissie. Ook de social media heros hebben wij nodig want er 
komt veel kijken om zichtbaar te zijn op social media. Deze functies met toelichting staan op de 
website. Mocht je interesse hebben stuur een bericht naar de secretaris. 
 

9. Rondvraag 
Vraag Rogier: Het is belangrijk dat er een goede campagne wordt gestart voor scheidsrechters en 
bench omdat we veel meer wedstrijden gaan doen. En het blijft moeilijk om dit voor elkaar te krijgen 
met het aantal mensen dat dit momenteel doet. Er moet vanuit de leden meer aanwas komen de 
wedstrijden door te laten gaan.  
Antwoord: In september zal er een ref cursus in Breda zijn onder leiding van team Stripes. Ook zal er 
met de kick-off sessies met de teams extra aandacht hieraan gegeven worden. 
 
Vraag Rogier: Is het een idee om tijdens de volgende ALV de vertrouwenspersoon een update te 
laten geven of er meldingen zijn geweest of juist niet. Want we doen dit als club juist erg goed en dat 
is ook goed voor de leden om te weten. 
Antwoord: Dat gaan we meenemen voor de volgende keer.  
 
Moeder Lenn: hoe kunnen de junioren doorgroeien moeten ze dan zelf aangeven dat ze interesse 
hebben of weet de coach dit gewoon?  
Antwoord: je kan het zelf aangeven en de trainer zal het ook oppakken. Je kan ook contact opnemen 
met de technische commissie. 
 
Guillian: Wil volgend jaar het toernooi weer organiseren. Wil graag een datum hiervoor hebben om 
te kijken wanneer dit weer mogelijk is.  
Antwoord: Menno gaat met Guillian bekijken welke data mogelijk zijn.  
 
Wendy geeft aan dat een nieuwe opzet voor de bench gaat komen. De cursus wordt een gedeelte 
online gegeven (e-learning modlule) in combinatie met een aantal avonden waarop het lesmateriaal 
wordt toegelicht. Als het meezit starten we daar in september mee. 
 

10. Sluiting 
De voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid. En wenst iedereen een fijne zomervakantie 
en we hopen jullie na de zomer weer te zien en sluit de vergadering. 
 
 


